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Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . § alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok feltenni

Csillag István miniszter úrnak

„Kezdeményezi-e a gazdasági tárca a bioetanol hazai előállítását"? címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

A világsajtóban egyre több cikk foglalkozik a bioetanol előállításával . Ukrajnában a
szeszipar idén elkezdődött szerkezetátalakítása során oktán növelő benzinadalék gyártására
állítják át a kihasználatlan kapacitású szeszfőzdéket . A Német Güdzucker cukorgyár bioetanol
üzemanyag gyártását tervezi bízából . Erre a célra 160 milliós eurós befektetéssel hoz létre-
gyártó üzemet, amely évente 260 millió liter bioetanol üzemagyagot állít elő . Az Amerikai
Farm jövőjének Biztosítása, az ETANOL termelés a harmadik legnagyobb és leggyorsabban
növekvő piac az USA részére . 2002-ben több mint 800 millió véka kukoricát dolgoztak fel
etalonná és értékes táp-melléktermékké, fokozván a kukorica árát 30-40 centtel vékánként
országos viszonylatban. Ezen felül 45 millió véka terménycírkot használtak fel az etanol
előállítás során. A hazai mezőgazdaságnak is biztos piacot jelentene az etanol előállítás, s
mellette környezetbarát üzemanyagot lehetne előállítani .

Kérdezem Miniszter úrtól, hogy a gazdasági minisztérium kezdeményezi-e, hogy a
szeszgyáraink minél előbb állítsanak elő etanolt, illetve ösztönözni kívánja-e új etanolt
előállító üzemek létrehozását .

Kérdésemre írásbeli választ kérek Miniszter úrtól . Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2003 . szeptember 30 .
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